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OIKs SEKRETARIAT / FYSISK AKTIVITET OG HELSE

i denne videreutviklingen, har vi i 2008 samarbeidet med 
Friskis&Svettis om et lørdagstilbud på Furuset. 

Aktiv på dagtid måtte sommeren 2008 redusere 
bemanningen med 1,5 stilling av økonomiske årsaker. På 
høsten bestod den faste bemanningen av daglig leder, faglig 
leder og fi re heltidsansatte instruktører. I tillegg benyttes 4–6 
instruktører på timebasis.

Aktiv på dagtid fi nansieres i hovedsak av Oslo kommune, 
Helse- og velferdsetaten. Tiltaket støttes i tillegg av Helse 
Sør-Øst. I 2008 mottok Apd mindre tilskudd til spesielle tiltak 
fra Helsedirektoratet, Bydel Grorud og gjennom spesielle 
tilskuddsordninger i Oslo kommune.

Stor & Sterk
Oslo Idrettskrets ble i 2007 invitert til å bidra i Stor & Sterk-
prosjektet i regi av Ullevål universitetssykehus. Prosjektet er 
rettet mot overvektige barn og unge i utvalgte bydeler. I de 
yngste årsklasser er overvekt et voksende problem som bl.a. 
må møtes med fysisk aktivitet og kunnskap om ernæring. 

I 2008 stod OIK for aktivitetsdelen i prosjektet. Det er 
etablert tilbud i bydelene Søndre Nordstrand og Alna i 
form av treningsopplegg to dager i uka i hver bydel. Det 
har vært stor aktivitet blant de yngste barna, mens det har 
vært en utfordring å få med de eldste ungdommene. Til å 
gjennomføre aktivitetene har vi ansatt tre instruktører på 
timebasis. Oslo Idrettskrets er engasjert i både arbeids- og 
styringsgruppen for prosjektet.

60pluss
Målet med 60pluss er å aktivisere mennesker over 60 år som 
er fysisk og/eller sosialt inaktive. Oslo Idrettskrets har siden 
2003 drevet prosjektet med midler fra Oslo kommune. Ved 
å bidra til at det etableres ulike aktivitetstilbud, og gjennom 
bevisstgjøring om verdien av fysisk aktivitet, er 60pluss et 
positivt innslag i manges hverdag. I 2008 hadde prosjektet 
40 grupper fordelt på 14 bydeler. I tillegg ble tre nye grupper 

etablert på slutten av året. Aktivitetene som tilbys er turgåing 
med og uten staver, svømming, vanngymnastikk, trim til 
musikk, gymnastikk, dans, qigong, yoga, fotball og roing. I 
tillegg arrangeres sosialiserende bussturer og foredrag om 
bl.a. verdien av fysisk aktivitet og sunt kosthold. 

På et møte i Oslo idrettskrets ble det diskutert hvordan tilskuddet 
fra Oslo kommune skal benyttes i prosjektet Stor & Sterk. 
Fra venstre foran, Magnhild Louise Pollestad, stipendiat og leder 
for prosjektet Stor&Sterk ved Ullevål sykehus og Are Lille-Mæhlum, 
prosjektleder for Stor&Sterk i bydelene Alna og Søndre Nordstrand. 
Bak generalsekretær i OIK og medlem av styringsgruppen, Ingrid 
Tollånes og Ingvild Reitan, avdelingsleder for fysisk aktivitet og 
helse i OIK. Sistnevnte sitter i arbeidsgruppen for prosjektet 
Stor & Sterk. 

Oslo Idrettskrets fordeler nærmere en million kroner til 60pluss-grupper over hele byen.
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Lovutvalget
Lovutvalget har bestått av:

Leder: Gunnar-Martin Kjenner, 
 Ski- og fotballklubben Lyn

Medlem: Terje Ahlsen, DNB Nor BIL
 Veslemøy Viervoll, Klemetsrud IL

Varamedlem: Thomas Laurendz Bornø, Skeid 
 Ingunn Martinsen, Klemetsrud IL

Astrid Johannessen fra administrasjonen har vært 
utvalgets sekretær.

Det er avholdt fem møter i utvalget og 35 saker er 
behandlet.

 Leder og sekretær for utvalget deltok på Norges 
idrettsforbund og olympiske og paralympiske komités 
lov- og domsseminar som ble arrangert i Oslo. 

Varamedlem Ingunn Martinsen døde 25. desember 
2008. 

Utvalget Idrett for funksjonshemmede
Utvalget har bestått av Anne-Britt Nilsen (leder), Arild 
Schulte (nestleder), Astrid Wilhelmsen, Christian H. 
Johansen, Kaja Giltvedt, Nina Kahrs, Aleksander Wang-
Hansen og Mads Andreassen. Hege Walsig Skau har 
vært sekretær.

Utvalget arrangerte i januar lagskveld med temaet 
Idrett for funksjonshemmede – hvordan møter vi 
fremtiden? 

1. visepresident i NIF, Odd Roar Thorsen, satte fokus 
på hvorledes vi kan få fl ere funksjonshemmede 
utøvere. Det var i tillegg premiere på TOPPidrett - en 
DVD om Allsportgruppen til Nordstrand IF. Oppmøtet 
var svært godt. 

Brosjyren ”Idrettstilbud for funksjonshemmede i 
Oslo” blir forløpende oppdatert på nettet. I september 
ble det laget en revidert utgave i papir. Alle aktuelle 
kurs/arrangement blir videresendt til alle lag samt 
lagt ut på OIKs nettsider under utvalgets lenke.

Flere av utvalgets medlemmer har i løpet av året 
besøkt skoler og deltatt på møter og samlinger for å 
informere om idrettstilbudet til funksjonshemmede. 
I februar ble alle byens idrettslag informert om 
muligheten for å søke støtte til oppstart av grupper 
for funksjonshemmede. Mange søkte og 44 000 kr ble 
fordelt. 

Utvalgene i Akershus, Østfold og Oslo hadde 
fellesmøter i mai og august. Temaene var bl.a. 
rekruttering, kurs, nye tiltak, kunnskapsturneen, 
leirer. Utvalget har spurt særkretser/-regioner 
om hvem som har en ansvarlig representant for 
funksjonshemmede i styret. Seks særkretser/-regioner 
har det i dag.

Den 7. september arrangerte utvalget i samarbeid 
med sækretser/-regioner en aktivitetsdag for 
funksjonshemmede på Ekeberg. Det var også stands 
fra forskjellige hjelpemiddelfi rmaer. Hensikten var å 
presentere ulike idretter som deltakerne kunne få 
prøve. Ordfører Fabian Stang åpnet arrangementet 
som omlag 300 var innom.
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Danserne Mikkel (12) og Stine (17) fra Oslo Handicapidrettslag viste fram 
sine ferdigheter under utvalgets aktivitetsdag for funksjonshemmede i 
Ekeberg Idrettshall. 
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Nyopptatte klubber i 2008

Klubbens navn Klubb nr. Opptaksdato Antall medl. Idrett 

Oslo KunTao klub 03011334 08.01.2008 48 Kampsport

Oslo Petanque Club 03011335 10.01.2008 57 Petanque

Grønland Ultimate Idrettsklubb 03011336 10.01.2008 13 Frisbee

St. Olavskameratene fotballkubb 03011337 10.01.2008 16 Fotball

Kunstgressbataljonen IL 03011338 10.01.2008 19 Fotball

Økern Petanque Club 03011339 25.01.2008 57 Petanque

Valle Petanque Klubb 03011340 25.01.2008 25 Petanque

Bislett Fotball Klubb 03011341 29.01.2008 26 Fotball

Østenfjeldske Kugleselskab 03011342 28.02.2008 13 Petanque

Østkanten Petanque Klubb 03011343 29.02.2008 23 Petanque

Torshov Idrettsklubb 03011344 13.03.2008 15 Ski/sykling/friidrett

Elleve Stjerner Idrettslag 03011345 13.03.2008 139 Fotball

Ullevål Hageby Basketballklubb 03011346 18.03.2008 15 Basketball

Grüner Ishockey IL (allianse) 03011349 10.04.2008 148 Ishockey

Grüner Håndball IL  (allianse) 03011348 10.04.2008 47 Håndball

OIKS SEKRETARIAT/ORGANISASJON  OG ARRANGEMENT

Utdanning
I 2008 var utdanningsvirksomheten 
i OIK fokusert på organisasjon. Alle 
samarbeidsutvalgene ble tilbudt 
klubbdriftskurs for lagene i bydelen.11 
bydeler var interessert. Noen av utvalgene 
gikk sammen om arrangementet, slik at 
resultatet ble åtte kurskvelder. På disse 
var det til sammen152 deltakere fra 79 
klubber. I tillegg ble det arrangert ett 
tilsvarende kurs sentralt på Ekeberg med 
24 deltakere fra 17 klubber. 

Utover dette ble det i 2008 arrangert 
fem regnskapskurs med 97 deltakere. 
Tre aktivitetslederkurs i barneidrett ble gjennomført etter 
bestilling fra idrettslag. Til sammen var det 39 deltakere på 
disse kursene. 

Det nye klubbutviklingsproduktet Startmøte ble 
introdusert i andre halvår av 2008. Det er blitt startet opp 
klubbutviklingsprosesser i to større fl eridrettslag.  

Idrettskretsene i Oslo, Akershus og Østfold utga to 
felles, halvårige kurskataloger og hadde felles nettbasert 
påmeldingssystem. Alle kurs var åpne for deltakere fra de tre 
kretsene. 

Idrettsmerket
Den tradisjonelle utdelingen av statuetter og andre 
utmerkelser gikk av stabelen i Rådhuset 15. april med ca. 340 
personer til stede. Utdelingen gjaldt som vanlig utmerkelser 
som var oppnådd året før. Til sammen 557 personer avla 
idrettsmerkeprøver i Oslo i 2007, noe som er en økning 
på 40 sammenlignet med 2006. Totalt var det 79 som var 
berettiget til en utmerkelse. Årets idrettsmerkeskip var i 2007 
skoleskipet Sjøkurs. Det blir hvert år trykket en terminliste for 
idrettsmerkeprøver som sendes til interesserte. Den legges 
også ut på våre hjemmesider.

Den gyldne spaserstokk
Tilbudet inngår i prosjektet 60pluss, og det ble i 2008 
registrert 381 deltakere. Av disse mottok 117 Den gyldne 
spaserstokk for første års deltakelse, mens en fi kk hederspokal 
for 20 års vandring.

Trim til musikk
Mandagstrimmen i Ekeberg Idrettshall inngår i prosjektet 
60pluss og er gratis.  Oppslutningen ligger på ca. 130 
personer, fl est kvinner i alderen ca 60 - 90 år, fordelt på to 
partier. 

Skoleidrettsdagen
Skoleidrettsdagen ble i 2008 arrangert for Osloskolenes 5. 
klasser på Ekeberg 4. mai. Totalt var det påmeldt 34 skoler, 
80 klasser og 1767 elever. Av disse var det plass til 1297 
elever fra 26 skoler over hele byen. Elevene fi kk prøve seg 
i et vidt idrettslig tilbud. Takket være samarbeidet mellom 
OIK og svært mange av særkretsene/-regionene stod 21 
ulike aktiviteter på programmet. Vi fi kk også god hjelp fra 
idrettslinjen ved Lambertseter videregående skole som stilte 
med 75 elever. 

Felles oppvarming i Ekeberg Idrettshall under skoleidrettsdagen. 



  Årsberetning 2008 OIK  21

O
IK

S
 S

E
K

R
E

T
A

R
IA

T
/O

R
G

A
N

IS
A

S
J
O

N
 O

G
 A

R
R

A
N

G
E

M
E

N
T

Grüner Fotball IL (allianse) 03011347 10.04.2008 388 Fotball

Bogstadveien Futsal Klubb 03011350 30.04.2008 12 Futsal (fotball)

Gamle Oslo Sykkelklubb 03011351 06.05.2008 12 Sykling

Galgeberg Innebandy Klubb 03011352 06.05.2008 12 Innebandy (bandy)

Furuset Sentrum Landhockey IF 03011353 06.05.2008 32 Landhockey (bandy)

Bjerke Taekwondo klubb 03011354 19.05.2008 18 Kampsport

Idrettslaget Marienlyst 03011355 06.06.2008 12 Basketball

Eika Taijiklubb 03011356 12.06.2008 14 Kampsport

Skullerud Roklubb c2 03011357 19.09.2008 79 Roing

Fagerborg Basketballklubb 03011358 01.09.2008 13 Basketball

Paradisbukta IBK 03011359 09.09.2008 13 Innebandy (bandy)

Kappa Futsal klubb 03011360 06.10.2008 16 Futsal (fotball)

Flamuri Futsal sportsklubb 03011361 09.10.2008 14 Futsal (fotball)

Dynamo Godlia FK 03011362 24.10.2008 13 Fotball

Begeistringens IL 03011363 04.11.2008 16 Sykling

Oslo Streetdance Klubb 03011364 04.11.2008 14 Dans

Aker-strategens Futsal Klubb 03011365 05.11.2008 13 Futsal (fotball)

Sorgenfri Idrettslag 03011366 05.11.2008 19 Fotball

Frogner Ballklubb 03011367 18.11.2008 22 Fotball

Torshov Sykkelklubb 03011368 27.11.2008 23 Sykling

FK Fremad Famagusta 03011369 27.11.2008 17 Fotball

Oslo Cheer Klubb Galaxy 03011370 08.12.2008 39 Cheerleading 

Ullevål sykkelklubb 03011371 08.12.2008 17 Sykling

Sentrum Aikido klubb 03011372 08.12.2008 17 Kampsport

Fotballklubben 2380 Christiania 03011373 15.12.2008 18 Fotball

Stovner Cricket Klubb 03011374 19.12.2008 21 Cricket

Utmeldt/nedlagt/strøket 2008:
Dato Klubbnavn Utmeldt/nedlagt/strøket

08.01.2008 Flaen FK Utmeldt

08.01.2008 Christiania akademiske Boldclub Nedlagt

30.01.2008 Lambertseter IBK Nedlagt

30.01.2008 Haugenstua IBK Nedlagt

30.01.2008 Torshov IBK Nedlagt

07.03.2008 Uranienborg IF Nedlagt

07.03.2008 Jump’n Jive Swing Club Utmeldt

07.03.2008 Rønningen Folkehøgskoles IL Utmeldt

01.09.2008 Ekeberg Dametrim Nedlagt

17.11.2008 Guttæne FC Nedlagt

24.11.2008 Nordstrand Volleyballklubb Utmeldt

24.11.2008 Kjelsås Snowboardklubb Nedlagt

24.11.2008 Youngs Biljardklubb Nedlagt

24.11.2008 Westside Snipers Utmeldt

24.11.2008 Aker Biljardklubb Nedlagt

24.11.2008 IL Templar Utmeldt

26.11.2008 Lerdal Badmintonklubb Nedlagt

26.11.2008 Menighetsfakultetet Idrettsklubb Utmeldt

9.12.2008 Selungene Babysvømmeklubb Utmeldt

16.12.2008 Grünerløkka Bordtennisklubb Nedlagt
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OIKS SEKRETARIAT/ORGANISASJON OG ARRANGEMENT

Følgende klubber ble satt under 
administrasjon av OIK og oppløst 5.12.2008:
Idrettslaget Akademisk forening, kl.03010572
Aktiv Volleyballklubb, kl. 03010009
Box Sykkelklubb, kl. 03011254
Christiania Rebels Amerikansk Fotballklubb, kl. 03011222
Christiania Pistolklubb, kl. 03011186
Dance Dance Revolution Oslo (DDR Oslo), kl. 03011230
Ekeberg Minigolf club, kl. 03010578
Frogg IL, kl. 03010085
Grefsen Karateklubb, kl. 03010585
Groruddalen Handicapidrettslag, kl. 03010542
Inter Furuset Sportsklubb, kl. 03011269
Katten Ballklubb, kl. 03010417
Kringsjå Golfklubb, kl. 03010960
Medvind IL, kl. 03010185
Moldekameratene Fotball klubb, kl. 03011296
Oromo Oslo Fotballklubb, kl. 03011293
Oslo Barbarians Rugby Klubb, kl. 03011156
Oslo Ungdom Idrettsklubb, kl. 03010614
Prespa FK, kl. 03011216
Real Oslo FK, kl. 03011194
Senthamil Sports Club Oslo, kl. 03011131
Østensjø IL, kl. 03010427

Gjenopptatt i 2008:
Dato Klubb Idrett(er)

27.02.2008 United Cricket Club cricket

04.08.2008 Vålerenga Basket basket

Sammenslåtte lag 2008:
Oslo Padleklubb og Oslo Elvepadleklubb = 

Oslo Elvesportsklubb, klubbnr. 03010237

Navneendring i 2008:
Dato Tidligere navn Nytt navn Klubbnr.

27.05.2008 Sentrum Cricket klubb Furuset Sentrum Cricket IF 03010470

28.05.2008 Ess Dans Røa Danseklubb 03011220

24.09.2008 Romsås Futsal Klubb Inter Romsås Futsal klubb 03011333

19.12.2008 Tojang Kickboxing klubb Tojang Kampsportklubb 03011241

Endring av idrettskretstilhørighet 2008:
Dato Tidligere navn  

18.01.2008 Fra Oslo IK til Akershus IK: Glåmdal Nittedal Elite Oslo

23.07.2008 Fra Oslo IK til Akershus IK: De Norske Offi cerers Rideklub

 

Medlemsstatistikk Osloidretten 2006 2007 2008

Antall klubber (utenom bedriftsidretten) 613 643 645

Antall medlemskap (utenom bedriftsidretten) 199 141 216 600 215 489

Antall bedriftsidrettslag 607 689 697

Antall medlemskap i bedriftsidretten 113 106 82 520 73 678

Antall klubber totalt 1220 1332 1 342

Antall medlemskap totalt 312 247 299 120 289 167

Tallene er pr. 31.12.



  Årsberetning 2008 OIK  23

O
S

L
O

ID
R

E
T

T
E

N
S

 H
U

S
 O

G
 E

K
E

B
E

R
G

 ID
R

E
T

T
S

H
A

L
L

Osloidrettens Hus og Ekeberg Idrettshall er et samlingspunkt for idretten i hovedstaden.
 

Osloidrettens Hus og Ekeberg Idrettshall
Stiftelsen Osloidrett er den formelle eieren av anleggene og 
har, som gårdeier, ansvaret for større vedlikeholdsoppgaver og 
den praktiske tilretteleggingen i forhold til offentlige lover og 
regler. 

Stiftelsen har inngått kontrakt med Oslo Idrettskrets 
om den daglige driften. OIK har således ansvaret for utleie, 
renhold og løpende vedlikehold. Denne kontrakten er 
tegnet for 10 år med rett til fornyelse. Det betyr at de øvrige 
leietakerne som Hjelp 24 (NIMI), Idrettsbarnehagen, Ekeberg 
Cafe og Catering, særkretsene og brukerne av Ekeberg 
Idrettshall har sine leieavtaler med Oslo Idrettskrets.

I 2008 var de største brukerne i hallen Lambertseter og 
Ulsrud videregående skoler, Wang Toppidrett, Treider A/S 
og særkretsene for friidrett, håndball, fotball, volleyball, og 
bedriftsidrett. Nordstrand IF, Bækkelagets Sportsklub og noen 
bedriftsidrettslag har også hatt fast trening i hallen.

Idretten har hatt de fl este arrangementene. Listen omfatter 
bl.a. Norway Cup, fotball-, håndball- og volleyballturneringer. 
Når idretten ikke er interessert i lokalene, leier vi ut til andre 
formål. I 2008 var det f.eks tale om religiøse møter, hunde- og 
katteutstillinger, fl ystevne, bygg- og motorsykkelmesser.

Den daglige driften av hus og hall var forholdsvis 
problemfri i 2008, selv om det har skjedd mange interne 
forfl ytninger mellom kontorene. De kan være anstrengende, 
men gir samtidig anledning til å foreta helt nødvendige 

vedlikeholdsoppgaver i frafl yttede kontorer. I hallen er fi re 
av 16 garderober pusset opp. Dette er et prosjekt som vil bli 
gjennomført over fl ere år. 

Den nye driftssjefen i Ekeberg Idrettshall og Osloidrettens Hus, 
Helge Mood (sittende) ønskes velkommen av Svein Hagberg som 
fratrådte 31. desember.
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PRISVINNERE OG STIPENDMOTTAKERE I 2008

Unni Helland – stolt vinner av osloidrettens 
fremste årlige hederspris ”Ildsjelprisen”.

Osloidrettens kongepokalvinnere i 2008:

 Kvinner: Menn:

Aking  Thor Nørbeck, Akeforeningen Oslo

Boksing  Ingrid Enger, Oslo Bokseklubb 

Bordtennis Ma Wenting, Fokus BTK 

Bowling  Svein Roger Olsen, Solli BK

Bryting  Stig Andre Berge, Oslo BK

Fekting Margrete Mørch, Bygdøy FK Michael Kramarics, Bygdøy FK

Fotball Røa IL Vålerenga Fotball

Friidrett Cathrine Larsåsen, IL i BUL Jaysura Saidy Ndure, IL i BUL

Frisbee Espen Møkkelgjerd, Stovner Frisbee Disc Klubb

Innebandy Holmlia SK 

Ishockey Vålerenga Ishockey 

Orientering Marianne Andersen, Nydalen SK 

Skøyter Mari Hemmer, Aktiv skøyteklubb 

Styrkeløft    Asbjørn Randen, Oslo SK

Svømming Sara Nordenstam, Lambertseter SK 

Taekwondo  Lars Ness, Tøyen TK

Tennis Helene Auensen, Nordstrand TK 

Triathlon  Anders Aukland, Royal Sport

Turn  Espen Jansen, Njård IL

Volleyball Koll IL 

Bronsevinner fra OL i Beijing, Sara Nordenstam, hylles av de yngste utøverne i 
Lambertseter Svømmeklubb.
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Alle stipendievinnerne møtte 
fram i Rådhuset. Foran fra venstre 
Helene Olafsen, Ready, Wenting 
Ma, Fokus Bordtennisklubb, 
Andreas Aulie, Fokus 
Bordtennisklubb, Jørgen Andreas 
Hansen, Oslo Styrkeløftklubb og 
Folake Akinyemi, IL i BUL. Bak 
fra venstre Gjermund Nordskar, 
Royal Sport, Magnus L’Abée-
Lund, Oslo Skiskytterlag, Thor 
Haug Nørbech, Akeforeningen 
i Oslo, Thea Grosvold, Ready, 
Ingunn Opsal, Tjalve, Birgit Reitan 
Øksnes, Fighter Kickboxingklubb 
og Karoline Conradi Øksnevad, 
Norsk Trekkhundklubb.

Hasle-Løren IL ble 
”Årets idrettslag 2007”. 
Her representanter 
for idrettslaget etter 
prisoverrekkelsen med 
ordføreren Fabian Stang.   

Oslo kommunes pris til Årets idrettslag 2007:  Hasle-Løren Idrettslag

Ildsjelprisen 2007:  Unni Helland, IL i BUL

Oslo kommunes idrettsstipend 2008
Følgende idrettsutøvere ble tildelt stipend à kr. 10.000,- fra Oslo kommune:

Navn: Klubb: Gren:

Magnus L’Abée-Lund  Oslo Skiskytterlag skiskyting

Folake Akinyemi IL i BUL friidrett

Andreas Aulie Fokus Bordtennisklubb bordtennis

Thea Grosvold Ready ski alpint

Jørgen Andreas Hansen Oslo Styrkeløftklubb styrkeløft

Wenting Ma Fokus Bordtennisklubb bordtennis

Gjermund Nordskar Royal Sport triathlon

Thor Haug Nørbech Akeforeningen i Oslo kunstbaneaking

Helene Olafsen  Ready snøbrett

Ingunn Opsal IK Tjalve friidrett

Birgit Reitan Øksnes Fighter Kickboxingklubb kickboksing

Karoline Conradi Øksnevad Norsk Trekkhundklubb hundekjøring
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I 2008 bevilget bystyret kr 30.950.000, kr 2.372.00 mer enn året før, som rammebevilgning til idretten i Oslo. Av dette 

var inntil 1,6 mill. kroner i energitilskudd til drift av Furuset Forum Ishall. I tillegg til årets bevilgning kunne kretsstyret 

disponere kr 1.070.185 som var overført fra tidligere år, samt kr 1.450.280 i tilbakeførte tilsagn. Satsen for ”hodestøtten” 

var endret til kr 250 pr medlem under 25 år (fra kr 225). Fleridrettslag fi kk i tillegg kr 3.000 (uendret) pr. særidrettsgruppe 

med medlemmer under 25 år.

Disponible midler er brukt slik (2007-tall i parentes):
Adm./driftstilskudd klubber 16.877.875 (14.492.896)

Refusjon anleggs- og lokalleie   3.898.320 (  3.598.740)

Skiheiskort      539.680 (     534.920)

Leie av gymnastikksaler        22.280 (       11.450)

Leie av badene   1.250.000 (  1.150.000)

Anleggsstøtte, driftsbidrag   3.495.540 (  3.244.440)

Energitilskudd Furuset Forum   1.089.825 (  1.012.310)

Anleggsstøtte, spesielle tiltak      255.000 (     237.000)

Reisetilskudd      150.000 (     129.730)

Stipend      120.000 (     105.000)

Andre formål      254.000 (     290.522)

Idrett for funksjonshemmede      711.347 (     677.984)

Adm./driftstilskudd særkretser     1.071.190 (  1.165.000)

Adm./driftstilsk. Oslo Idrettskrets   1.982.000 (  1.930.000)

Overført til 2009   1.771.368 (  1.070.185)

Disponert 33.488.425 (29.650.177)

Årlig behandles ca 800 søknader fra klubber og særkretser. Mange av søknadene inneholder fl ere formål innenfor samme 
tilskuddsordning.

OSLO IDRETTSKRETS  REGNSKAP BUDSJETT REGNSKAP
RESULTATREGNSKAP Note 2008 2008 2007
Driftsinntekter
Salgsinntekter:     
Reklame, annonser, samarbeidsavtaler   441 400,00   453 600,00   474 480,00  
Salgsinntekter utenfor avgiftsområdet   619 446,12   641 000,00   731 422,21  
Offentlige tilskudd/refusjoner:    
- Øremerket statlig tilskudd Klubbtiltak storby   2 642 576,00   3 000 000,00   2 200 000,00
- Helse Sør-Øst Aktiv på dagtid   500 000,00   250 000,00   250 000,00
- Sosial- og helsedirektoratet Aktiv på dagtid   -     -     162 000,00
- Aktivitet mot frafall fra VGS   200 000,00   -    -  
- Momskompensasjon    185 189,00   200 000,00   221 734,00
- Rammetilskudd fra NIF   1 967 207,00   1 967 100,00   1 788 257,00
- Øremerket tilskudd fra NIF 10  281 847,00   900 000,00   833 334,00
- Tilskudd fra Norges Funksjonshemmedes Idrettsforbund   -     -     35 000,00
- Helse & Rehabilitering Foreldreengasjement   -     -     135 000,00
- VO-tilskudd   1 440,00   2 000,00   675,00
- Rammetilskudd fra Oslo kommune 10  30 950 000,00   30 950 000,00   28 578 000,00
- Øremerket tilskudd fra Oslo kommune   12 268 300,00   12 032 000,00   12 140 000,00
Leieinntekter:    
- Osloidrettens Hus og Ekeberg Idrettshall   5 082 182,04   5 523 900,00   5 127 403,08
Andre driftsinntekter:    
- Deltakeravg., abonnenter, gjenopptaksgebyr   648 870,50   602 000,00   697 535,00
- Bingo, lotterier, automater 4  13 854 632,00   5 000 000,00   9 123 652,00
- Andre inntekter   1 533 048,11   1 274 900,00   2 952 658,24
Sum driftsinntekter   71 176 137,77   62 796 500,00   65 451 150,53
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OSLO IDRETTSKRETS  REGNSKAP BUDSJETT REGNSKAP
RESULTATREGNSKAP Note 2008 2008 2007
Driftskostnader:     
Lønn til ansatte i Oslo Idrettskrets  2  10 413 629,29   9 372 700,00   9 383 621,60
Fordel i arbeidsforhold   206 323,97   220 600,00   189 083,43
Arbeidsgiveravgift og pensjonskostnader 2  2 301 005,23   2 073 000,00   1 944 118,91
Refusjon sykepenger   -175 861,00   -     -138 710,00
Annen personalkostnad   444 401,23   540 500,00   1 117 617,67
Avskrivning på bygninger og utstyr 3  86 900,28   54 700,00   46 275,18  
Frakt og transportkostnader   5 795,00   8 000,00   500,00  
Kostnad lokaler   4 981 196,65   5 040 400,00   4 534 783,88  
Leie maskiner, inventar, lisenser o.l.   761 481,29   925 800,00   755 176,65  
Inventar, utstyr og driftsmaterialer 11  935 666,00   737 000,00   665 036,69  
Reparasjon og vedlikehold 11  920 014,60   540 000,00   819 264,33  
Fremmedtjenester 9  1 511 729,66   1 017 500,00   1 209 747,17  
Kontorkostnad, trykksaker o.l.   1 200 777,90   1 203 500,00   1 184 856,89  
Telefon, porto o.l.   523 038,37   694 000,00   680 028,25  
Reise, diett og kjøregodtgjørelse   213 150,67   523 000,00   399 215,24  
Annonser   82 544,35   224 000,00   36 270,50  
Kontingenter, bingo og tilskudd 4  16 413 258,41   9 434 000,00   11 488 697,07  
Gaver og premier 6  1 607 608,90   81 000,00   66 085,40  
Fordeling av kommunalt rammetilskudd 10  31 717 057,00   30 950 000,00   28 580 892,00  
Forsikringer   42 927,00   41 300,00   38 584,25  
Andre kostnader 11  840 928,77   857 700,00   544 173,98  
Tap og lignende   -     -     29 130,00
Sum driftskostnader   75 033 573,57   64 538 700,00   63 574 449,09
     
Driftsresultat   -3 857 435,80   -1 742 200,00   1 810 616,04
      
Renteinntekter   909 430,36   500 000,00   541 264,92  
Salg av aksjer i NIMI AS   -     -     1 820 080,16  
Rentekostnader   -268,15   -     -    
Årets gave, tildelt av sum 1.000.000,- 7  -500 000,00   -     -    
Tilbakeførte tilsagn forfalte år 8  1 450 280,00   -     655 824,00  
Overførte prosjektmidler fra i fjor   6 632 167,79   1 040 100,00   6 346 802,32  
Overførte prosjektmidler til neste år   -6 857 750,06   -379 100,00   -6 632 167,79
Sum fi nans-/ekstraordinære poster   1 633 859,94   1 161 000,00   2 731 803,61
  
Årets resultat 14  -2 223 575,86   -581 200,00   4 608 505,05
     
Disponering av årets overskudd:     
Ordinært driftsresultat   -2 223 575,86    4 608 505,05  
Kretsting     300 000,00  
Fremtidig pensjonsforpliktelse     400 000,00  
Personalutvikling og -rekruttering   -171 646,00    300 000,00  
Jubileumsfond, stipend trenere, ledere dommere og utøvere     235 000,00
Årets gave fra Sparebankstiftelsen  -500 000,00  1 000 000,00 
Gave til Stiftelsen Osloidrett  -1 500 000,00  1 500 000,00 
Vedlikeholdsfond   -51 929,86    873 505,05 
Sum disponert   -2 223 575,86    4 608 505,05
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OSLOIDRETTSKRETS    REGNSKAP  REGNSKAP
BALANSE Note 2008  2007
Eiendeler     
Anleggsmidler     
Varige driftsmidler
Inventar og idrettsutstyr 3 151 072,76 139 752,04 
Andre driftsmidler 3 44 000,00 66 000,00 
Sum varige driftsmidler  195 072,76 205 752,04 

Finansielle anleggsmidler    
Livrente 2 711 713,00 1 104 401,00 
Oslo Idrettshaller AS, aksjer  210 000,00 210 000,00 
Sum fi nansielle anleggsmidler  921 713,00 1 314 401,00 
Sum anleggsmidler   1 116 785,76   1 520 153,04  
    
Omløpsmidler    
Kundefordringer 4 9 371 846,37 6 366 452,67 
Andre kortsiktige fordringer  0,00 23 242,00 
Forskuddsbetalt kostnad  17 041,58 38 531,70 
Bankinnskudd og kontanter 5 14 265 833,19 18 854 645,30 
Sum omløpsmidler   23 654 721,14   25 282 871,67  
Sum eiendeler   24 771 506,90   26 803 024,71  
    
Egenkapital og gjeld    
Egenkapital      
Kapitalkonto  2 140 583,71 2 140 583,71 
Vedlikeholdsfond 11 948 809,83 1 000 739,69 
Bingoreserve  309 765,00 309 765,00 
Personalutvikling 12 296 930,24 468 576,24 
Fremtidig pensjonsforpliktelse 13 715 506,68 715 506,68 
Kretsting   340 000,00 340 000,00 
Årets gave fra Sparebankstiftelsen  500 000,00 1 000 000,00 
Gave til Stiftelsen Osloidrett  0,00 1 500 000,00 
Jubileumsfond, stipend trenere, ledere, dommere og utøvere  235 000,00 235 000,00 
Ildsjelprisen  15 000,00 15 000,00 
Jubileumsgave Oslo Bedriftsidrettskrets  30 000,00 30 000,00 
Sum egenkapital   5 531 595,46   7 755 171,32  
   
Gjeld    
Langsiktig gjeld    
Pensjonsforpliktelser 2 711 713,00 1 104 401,00 
Depositum Barnehage  139 587,00 139 587,00 
Sum langsiktig gjeld   851 300,00   1 243 988,00 
  
Kortsiktig gjeld    
Leverandørgjeld 4 8 152 982,95 6 651 205,56 
Tildelte bidrag, ikke oppfylt innsendingskrav 10 3 136 915,00 4 306 290,00 
Skyldig feriepenger, skatt og arbeidsgiveravgift  153 712,18 153 952,04 
Annen kortsiktig gjeld  87 251,25 60 250,00 
- Storby i Oslo, klubbtiltak  1 310 260,54 1 070 508,11 
- Integrering i idrettslag  660 494,39 1 033 524,34 
- Idrett mot frafall  36 257,48 0,00 
- Gatekamp  120 213,67 141 751,39 
- 60pluss  343 052,09 60 056,87 
- Foreldreengasjement  0,00 222 915,32 
- Idrett og utfordring  2 283 895,96 2 458 988,66 
- Aktiv på dagtid  179 089,38 324 304,59 
- Idrett for funksjonshemmede  0,00 147 540,72 
- Oslo kommunes rammetilskudd  1 771 367,74 1 070 184,74 
- Utdanning  153 118,81 102 393,05 
Sum kortsiktig gjeld   18 388 611,44   17 803 865,39 
Sum egenkapital og gjeld   24 771 506,90   26 803 024,71 
  
    
 



  Årsberetning 2008 OIK  29

R
E

G
N

S
K

A
P

Noter til regnskapet 
 
Note 1, Regnskapsprinsipper
Årsregnskapet er satt opp i samsvar med 
regnskapslovens bestemmelser og god 
regnskapsskikk for ideelle organisasjoner.

Salgsinntekter
Inntektsføring ved salg av varer skjer på leverings-
tidspunktet. Tjenester inntektsføres i takt med 
utførelsen. 

Overføring og tilskudd 
Kretsens tilskudd består av to hovedtyper 
tilskudd. Tilskudd som formidles videre til andre 
og tilskudd til kretsens aktiviteter og drift. Begge 
typer tilskudd inntektsføres ved mottak av 
midlene. Likevel slik at tilskuddene inntektsføres 
det år de er gitt for. 

Bingo og lotterier 
Inntekter fra bingo og lotterier regnskapsføres 
i den periode det aktuelle spillet har foregått. 
Tilgodehavende hos entreprenør er bokført 
som kundefordring, og klubbenes andel som 
leverandørgjeld.

Samarbeidsavtaler
Tilskudd fra samarbeidsavtaler regnskapsføres 
når midlene mottas, men likevel slik at inntekten 
kommer med det år tilskuddet er gitt for.

Deltakeravgifter, abonnementer 
Deltakeravgifter og abonnementer tas til 
inntekt i den perioden avgiften gjelder for.

Leieinntekter 
Leieinntekter regnskapsføres i den periode 
inntekten er opptjent. 

Klassifi sering og vurdering av balanseposter
Omløpsmidler og kortsiktig gjeld omfatter 
poster som forfaller til betaling innen ett år 
etter anskaffelsestidspunktet, samt poster som 
knytter seg til varekretsløpet. Øvrige poster 
er klassifi sert som anleggsmiddel/langsiktig 
gjeld. Omløpsmidler vurderes til laveste av 
anskaffelseskost og virkelig verdi. Kortsiktig 
gjeld balanseføres til nominelt beløp på 
opptakstidspunktet.

Anleggsmidler vurderes til anskaffelseskost, 
men nedskrives til gjenvinnbart beløp dersom 
dette er lavere enn balanseført verdi.

Gjenvinnbart beløp er det høyeste av netto 
salgsverdi og verdi i bruk. Langsiktig gjeld 
balanseføres til nominelt beløp på etablerings-
tidspunktet.

Varige driftsmidler 
Varige driftsmidler balanseføres og avskrives nor-
malt over driftsmidlets forventede levetid. Unntak 
fra dette gjøres når anskaffelsen er en gjenanskaf-
felse av nedskrevet driftsmiddel som fi nansieres 
fullt av vedlikeholdsfondet. Direkte vedlikehold av 
driftsmidler kostnadsføres løpende under drifts-
kostnader, mens påkostninger eller forbedringer 
tillegges driftsmidlets kostpris og avskrives i takt 
med driftsmiddelet. Dersom gjenvinnbart beløp 
av driftsmiddelet er lavere enn balanseført verdi, 
foretas nedskrivning til gjenvinnbart beløp.  

Gjenvinnbart beløp er det høyeste av 
netto salgsverdi og verdi i bruk. Verdi i bruk er 
nåverdien av de fremtidige kontantstrømmene 
som eiendelen forventes å generere.

Fordringer
Kundefordringer og andre fordringer er oppført 
i balansen til pålydende etter fradrag for 
avsetning til forventet tap. 

Avsetning til tap gjøres på grunnlag 
av individuelle vurderinger av de enkelte 
fordringene. I tillegg gjøres det for øvrige 
kundefordringer en uspesifi sert avsetning for å 
dekke antatt tap.

Note 2, Lønn,  arbeidsgiveravgift og 
pensjoner
Lønningene har steget utover den generelle 
lønnsøkningen. Spesielt gjelder dette 
instruktørene i Aktiv på dagtid.

Utbetalt pensjon, kr 392.688, er dekket av 
livrenteavsetning. Netto kostnad er arbeidsgi-
veravgift med kr 55.389. 

For syv ansatte er det betalt kr 400.326 inkl.
arbeidsgiveravgift i premie til offentlig tjenes-
tepensjon (OTP). Beløpet inkluderer justeringer 
for 2007.

Øvrige ansatte er medlem i Statens 
Pensjonskasse uten premie for Oslo 
Idrettskrets. 

For personer som gikk av med avtalefestet 
pensjon i 2008 eller tidligere, er det betalt kr 
335.962 som arbeidsgivers andel. 

Pensjonskostnader bæres fortløpende over 
driften etter hvert som disse blir fakturert fra NIF 
som er arbeidsgiver. 
Livrente, saldo 1.1.  1 104 401,00
Utbetalt pensjon 2008  -392 688,00
Saldo 31.12.  711 713,00

Note 3, Diftsmidler 
Inventar og driftsutstyr, saldo 1.1.  139 752,04
Andre driftsmidler, saldo 1.1.  66 000,00 
Årets tilgang  76 221,00 
Årets avskrivning  -86 900,28 
Saldo 31.12.  195 072,76 

Note 4, Bingospill 
Pottspill på bingo gjennom entreprenør utgjør 
19,47 % av kretsens omsetning. Kretsens 
overskudd utgjør kr 1.808.772. 

Resten av beløpet (kr 12.045.860) har blitt 
videreformidlet til de deltakende klubbene. 

Oppgjør av pottspillets andre halvår, ble 
foretatt i februar 2009. Dette gjenspeiles 
i posten kundefordringer ved at vårt 
tilgodehavende hos vår entreprenør utgjorde 
pr 31.12 kr 7.058.316.

Tilsvarende påvirker bingospill 
leverandørgjeld, ved at klubber hadde pr 31.12 
kr 6.156.810 til gode hos oss.

Note 5, Bankinnskudd og kontanter
Kr 98.585 er bundet på skattetrekkskonto.

Note 6, Gave til Stiftelsen Osloidrett
Under disponeringen av overskuddet for 2007, 
ble det fattet en beslutning om at Stiftelsen 
Osloidrett skulle bli tildelt en gave pålydende kr 
1.500.000. Det ble avsatt midler til denne gaven 
ved at tilsvarende beløp ble bundet i kapitalen. 
Siden vårt regnskapsprinsipp pålegger oss 
å vise reelle kostnader, så har gaven blitt 
kostnadsført i 2008. 

Note 7, Årets (2007) gave fra 
Sparebankstiftelsen 
Under disponeringen av overskuddet for 2007, 
ble mottatt beløp fra Sparebankstiftelsen 
bundet i kapitalen for tildeling når kretsen fant 
et egnet tildelingsobjekt som kunne medføre 
økt idrettsaktivitet på Ekeberg uten at dette ville 
skade eventuelle fortidsminner. Kretsen falt ned 
på en delt løsning mellom Ekeberg Rideklubb 
og EKT Rideskole og husdyrpark. Årets gave 
vil bli utdelt satsvis etter hvert som prosjektet 
utvikler seg. For 2008 ble det utbetalt kr 500.000.

Note 8, Tilbakeførte tilsagn forfalte år 
Dette er tilsagn om tilskudd fra Oslo kommune i 
2005 og 2006, der klubber og særkretser ikke har 
oppfylt de krav som er stilt av OIK. 

Beløpet inngår i den pott som ble fordelt i 
2008, jfr. note 10.

Note 9, Fremmedtjenester 
Med fremmedtjenester menes alle kostnader 
som har blitt fakturert Oslo Idrettskrets 

av eksterne private næringsdrivende eller 
idrettsklubber, som har solgt konsulent- 
eller instruktørtjenester til Oslo Idrettskrets. 
Prosjektene 60pluss og Aktiv på dagtid bærer 
de fl este av disse kostnadene.

Note 10, Tildelte bidrag etter søknader fra  
klubber og særkretser 
Bidraget fra Oslo kommune ble for 2008 kr 
30.950.000 mot 28.578.000 i 2007. 

Denne økningen skyldes i hovedsak at 
”hodestøtten” har økt fra kr 225 pr medlem til kr 
250 pr medlem. 

I tillegg til denne økningen har kretsen 
også tildelt ytterligere 767.057 fra tidligere år 
reserver. 

Prosjektene Gatekamp og Foreldre-
engasjement mottok derimot ikke midler fra NIF 
i 2008. 

Tilsagn om bidrag for årene 2007-2008 som 
fremdeles ikke var godkjent dokumentert, 
utgjorde pr 31.12. kr 3.136.915.

Note 11, Vedlikeholdsfond, saldo 1.1.
Innkjøpt truck er lokalisert under Andre 
kostnader, og ny scene under Inventar, utstyr 
og driftsmateriale. Det har i tillegg påløpt 
omfattende vedlikehold som bæres i 2008, men 
noe av dette vil komme som inntekt i 2009 i 
forbindelse med et forsikringsoppgjør.  
 
Saldo Vedlikeholdsfond 1.1  1 000 739,69 
Innkjøp truck til hallen  -244 375,00 
Innkjøp ny scene til hallen  -136 986,00 
Avsatt driftsmessig overskudd 
2008, jfr. note 14  329 431,14 
Saldo 31.12.  948 809,83 
 
Note 12, Personalutvikling, 
saldo 1.1. 468 576,24
Kurs, personalutvikling og 
rekruttering i 2008  -171 646,00 
Saldo 31.12.  296 930,24 
 
Note 13, Fremtidig 
pensjonsforpliktelse, saldo 1.1. 715 506,68 
Obligatorisk tjenestepensjon til 
fratrådte personer, jfr. note 2  -335 962,00 
Avsatt driftsmessig overskudd 
2008, jfr. note 14  335 962,00 
Saldo 31.12.  715 506,68 
 
Note 14, Kretsens driftsmessige resultat
Kretsen har ingen eiere, og dermed 
ingen pålagte krav om å gi avkastning. 
Eventuelle overskudd skal resultere i å bedre 
rammebetingelsene for idretten i Oslo. En stor 
del av årets driftsresultat utgjøres av midler som 
skal videreføre aktivitet tilknyttet eksisterende 
prosjekter. Vel vitende om dette har kretsen 
styrt sin soliditet ved å gi tildelinger utover 
inntektsgrunnlaget med støtte i tidligere års 
avsetninger til bestemte formål.

Kretsen har av denne grunn satt opp 
følgende driftsmessige resultatoppstilling: 
Driftsunderskudd  -2 223 575,86 
Gave Stiftelsen Osloidrett  1 500 000,00 
Årets gave - prosjekttildeling i 2008  500 000,00 
Innkjøp truck til hallen  244 375,00 
Innkjøp ny scene til hallen  136 986,00 
Kurs, personalutvikling og 
rekruttering i 2008  171 646,00 
Obligatorisk tjenestepensjon til 
fratrådte personer  335 962,00 
Driftsmessig resultat  665 393,14 

Avsatt driftsmessig overskudd 
til vedlikeholdsfond  -329 431,14 
Avsatt driftsmessig overskudd 
til fremtidig pensjonsforpliktelse  -335 962,00 
  0,00
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Oslo Idrettskrets er fellesorgan for all idrett innen Oslo kommune 
og arbeider for å bedre idrettslagenes rammebetingelser. 
Overordnet mål for tingperioden 2006-2009 har vært å få 
fl est mulig i byen vår til å bli fysisk aktive – uavhengig av 
forutsetninger, kjønn, alder og ambisjonsnivå.  Virksomheten 
drives fra Osloidrettens Hus på Ekeberg i Oslo og påvirker ikke det 
ytre miljø. 

Årsregnskapet er satt opp i samsvar med regnskapslovens 
bestemmelser og god regnskapsskikk for ideelle organisasjoner 
og gir etter styrets oppfatning et riktig bilde av idrettskretsens 
økonomiske stilling ved årets slutt. Styret er ikke kjent med forhold 
som er oppstått etter regnskapsavslutningen som endrer dette 
forhold og anser at det er grunnlag for fortsatt drift. Utestående 
fordringer er bokført til pålydende etter avsetning til tap på krav.

Driftsresultatet preges av fl ere kostnadsføringer som ble 
foretatt siste halvår av 2008:

Tilskudd til klubber ble på kr 767.057 utover det vi mottok i 
bidrag fra Oslo kommune, det ble innkjøpt ny truck og scene 
til idrettshallen for til sammen kr 381.361 og gaven til Stiftelsen 
Osloidrett på kr 1.500.000 ble overført. Det ble også en svikt i 
leieinntekter for hallen hvor det manglet kr 441.717 i forhold til 
budsjett. Disse kostnadene representerer de største avvikene 
fra budsjettet, der et forventet underskudd på kr 1.742.200 
kunne vært et overskudd på kr 1.347.935 uten disse kostnadene. 
Sammen med merinntektene for bingospill, som var på kr 
1.338.428, ender kretsen likevel omtrent på et null-resultat i 
driftsresultat før fi nans-/ekstraordinære poster. 

Årets gave fra Sparebankstiftelsen ble tildelt EKT Rideskole 
og Ekeberg Rideklubb for å styrke ridetilbudet på Ekeberg. 
Tildelingsbeløpet vil bli utbetalt etter hvert som avtalt prosjekt 
utvikles og rapporteres. For 2008 ble det utbetalt kr 500.000 som 
ekstraordinær kostnad.

Ansatte m.v.
Idrettskretsen utbetalte lønn gjennom året til 230 personer 
tilknyttet de ulike prosjektene idrettskretsen er engasjert i.
I idrettskretsen for øvrig har det i gjennomsnitt vært 25,2 årsverk 
(herav 12,1 årsverk kvinnelige ansatte). Av disse var ca 2,5 årsverk 
fi nansiert av rammetilskuddet fra Norges idrettsforbund og 
olympiske og paralympiske komité (NIF). De øvrige årsverkene 
er fi nansiert gjennom utleieinntekter for hall og kontorer og 
gjennom prosjekter organisert av Oslo Idrettskrets med bidrag 
fra Oslo kommune, Helse Sør-Øst og særskilte statlige tilskudd 
kanalisert via NIF.

Til daglig leder Ingrid Tollånes er det utbetalt kr 494.526 i lønn 
og kr 19.173 i andre godtgjørelser. 

Arbeidsmiljøet vurderes som godt og uten forskjellsbehandling 
grunnet kjønn. Det er ikke registrert arbeidsskader eller ulykker i 
løpet av året. Sykefraværet utgjorde 3,33 %.

Styret består av åtte medlemmer, inkludert ansattes 
representant, fi re menn og fi re kvinner. I tillegg er det to 
varamedlemmer, en kvinne og en mann. Det er utbetalt kr 39.500 
i styrehonorarer og kr 121.505,68 til dekning av andre kostnader 
forbundet med drift av styret i Oslo Idrettskrets i 2008. 

Revisjon er kostnadsført med kr 129.625,00 inkl. merverdiavgift 
til BDO Noraudit Oslo DA.

Anlegg
Osloidrettens Hus og Ekeberg Idrettshall eies av Stiftelsen 
Osloidrett. Oslo Idrettskrets er ansvarlig for utleie av lokalene etter 
en leieavtale mellom stiftelsen og idrettskretsen.

Tilskudd/overføringer, utgifter ved 
inntektsbringende tiltak
Kontroll og kjøp av tjenester tilknyttet bingovirksomheten er 
utgiftsført med kr 66.086. De 53 klubber/særkretser som deltok i 
spillet fi kk utbetalt kr 12.045.860. I fravær av gevinstautomatene 
som ble fjernet 1. juli 2007, har bingospill gitt meget god 
avkastning i 2008. Med utplassering av statlig kontrollerte 
automater fra 2009, må det forventes at dette gir utslag på 
fremtidig avkastning.

Avsetninger til forpliktelser
Avsetningene gjelder ubrukte, men øremerkede midler til 
bruk i 2009. 

Disponering av årets overskudd
Ordinært driftsunderskudd 2008 kr 2.223.575,86
Realisering av gave til Stiftelsen Osloidrett - ” 1.500.000,00
Realisering til idrettstiltak på Ekeberg ”Årets Gave” - ”  500.000,00
Disponering til personalutvikling og - rekruttering - ”  171.646,00
Disponering til vedlikeholdsfond - ”        51.929,86
Benyttet til tjenestepensjon sluttede personer - ” 335.962,00
Avsetning fremtidig utbetaling av tjenestepensjon + ”  335.962,00
Sum disponert kr. 2.223.575,86
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